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Het gaat inderdaad om uitzonderingen, zoals bij Q-koorts of Long COVID.

Groet,

ver:IEEE) EER orn >

Verzonden: maandag 13 december 2021 07:26

@minvws.nl>; JEEI@minvws.nl>
? @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag over subsidieregeling patiéntenvereniging

CC: 5.1.2e < 5.1.2e

Hoi

Maar ondertussen kunnen we toch wel uitzonderingen ook maken?

Zo begrijp ik het toch?

GrERFEN(spuit 11, oftewel iets later in haar reactie ©)

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

minvws.n

Verzonden: donderdag 9 december 2021 16:35

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

cc:RE a...ICEEE inves
Onderwerp: RE: Vraag over subsidieregeling patiéntenvereniging

Helder, daar heb je inderdaad een goed punt. Dank voorje snelle reactie.

Groet,

Verzonden: donderdag 9 december 2021 16:03
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cc:ICED EERE ois o>;ERED.BEET© ninvws n>
Onderwerp: RE: Vraag over subsidieregeling patiéntenvereniging

Hoi 5.1.2e

Dank voor je bericht.

Mij lijkt de lijn van CZ wel goed, hoor.

COVID is natuurlijk mega, maar we willen toch niet dat bij elke nieuwe ziekte verenigingen meteen bij ons op de deur kloppen voor

een instellingssubsidie? Dan hadden we nu nog met de verenigingen MS en bekkeninstabiliteit oid gezeten...

En als ze ondertussen een goed plan hebben, dan zijn daarvoor wel mogelijkheden. lk vind dat afdoende.

Gr

Verzonden: donderdag9 december 2021 14:28

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

cc gira pC frICEBEETinvws o>
Onderwerp: Vraag over subsidieregeling patiéntenvereniging

We zijn samen met directie CZ bezig met het beantwoorden van de brief van de patiéntengroep Long COVID. Een van de

onderdelen gaat over de subsidie voor patiéntenverenigingen:

Het huidige beleidskader voor subsidiéring van pg-organisaties stelt dat een nieuwe toetreder (pg-organisatie) in aanmerking komt voor

subsidiegelden indien kan worden aangetoond dat het gedurende 24 maanden voorafgaand aan het jaar waarop de subsidieaanvraag

betrekking heeft zelfstandig heeft gefunctioneerd. En daarmee haar (kern)taken zonder (VWS-)subsidie heeft uitgevoerd. Daarnaast mag er

geen sprake zijn van een andere pg-organisatie die instellingssubsidie op grond van het beleidskader heeft ontvangen en zich richt op dezelfde,
verwante of vergelijkbare aandoening of beperking en bijbehorende (of deels overlappende) doelgroep. Deze drempels zijn nodig om enerzijds
het maatschappelijk draagvlak aan te tonen en anderzijds om al te grote versplintering in het veld van pg-organisaties tegen te gaan. Dat laat

onverlet dat er in bijzondere omstandigheden via projectsubsidies ondersteuningsmogelijkheden zijn, zoals ook nu gebeurt met coronaplein.nu.

Tegen die achtergrond zie ik op dit moment niet de noodzaak om een uitzondering op de huidige regeling te maken.

Check PZo

(aangenomen amendement ingevoegd Amendement van het lid Paulusma over middelen voor lotgenotencontact long-

covidpatiénten (1).pdf)

Wij vinden het best wel gek dat een patiéntenvereniging twee jaar moet bestaan om in aanmerking te komen voor subsidiering,

vooral bij een nieuwe infectieziekte zoals COVID-19. In het verleden was dit ook het geval met Q-koorts; toen hebben ze na

lobbyen direct subsidie gekregen i.p.v. na twee jaar. Wij krijgen door deze regeling steeds patiénten van nieuwe infectieziekten

binnen bij PG tot 24 maanden na zelfstandig functioneren. Een voorbeeld is dat C-support activiteiten moet uitvoeren die

normaliter bij een patiéntenvereniging zouden liggen.

Kunnen wij hier niet iets mee?

Groet,

van:IEEE) EEE 0minvis.oi>
Verzonden: woensdag 8 december 2021 18:19

ominvws.n>;[EXECEXEo ninvws n>
Onderwerp: SO Long Covid is uit + brief patiéntengroep Long Covid
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Beste allen,

Via deze weg weer een update rond Long COVID.

De beantwoording van het schriftelijk overleg is gisteren 7 december aan de Kamer gestuurd (zie bijlage CZ-1017926). Hiermee

rest ons nog om op de brief van de patiéntengroep Long COVID te reageren (verzending directeur CZ). Daarvoor heb ik het

laatste concept in de bijlage bijgevoegd, vanwege een check op de beantwoording vanuit de schriftelijke vragen.

Ik zou graag nog een (laatste) blik van jullie willen hebben of de beantwoording nog steeds up-to-date is. Van één antwoord

weet ik zeker dat er een aanpassing nodig is, hamelijk dat het amendement rondom versteviging lotgenotencontact is

aangenomenBEE:check voor jou). Ik hoop dat het jullie lukt om de laatste blik deze week te doen.

Ter informatie: er is ook een nieuw verzoek om een reactie op de eerste resultaten van het Long COVID onderzoek met de

specifieke vraag welke gerichte inspanningen er worden geleverd om de gevolgen en de behandeling van Long COVID bij
kinderen te onderzoeken. Daar gaan wij vanuit CZ weer mee verder.

Mochten er

re
aanvullingen/vragen zijn hoor ik het graag.

Groet,

Directie Curatieve Zorg (CZ)

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag|
Postbus 20350 | 2500El | Den Haag|

< EARL @minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |


